
 
ACTA PLE NUM. 6/94 

 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA  30 DE JUNY DE 1994. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores  del  
dia  trenta  de  juny  de  mil  nou-cents noranta-quatre, es reuneixen a la Sala 
de Sessions d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de  l'Ajuntament Ple que a continuació  es  relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria,  sota la  Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi,  la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Juan Antonio García Diaz 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 



Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sra. Iolanda Piedra i Mañes 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Josep Carles Vallejo Calderón 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr. Ernesto Marco Fernández 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'Ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura  i  aprovació de  l'acta  núm.   5/94, corresponent  
a  la  sessió ordinària del dia  26  de  maig  d'enguany. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per  fer constar  que a l'últim paràgraf de la 



pàgina 54 de  l'acta, detecta un error en la transcripció de la seva intervenció, 
en relació amb el punt relatiu a l'atorgament de la medalla d'or  de la ciutat al 
senyor Francisco Francés  Orfila,  el qual  al  seu  parer  ha de quedar  
redactat  de  la  manera  següent:  
 
 "A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar que tot i que durant molts 
anys el senyor Francisco  Francés Orfila va representar interessos  no  sempre 
coincidents  amb  una part de la  lluita  obrera  d'aquesta ciutat, el seu grup 
té clar que sempre ha estat una persona amb  la  qual  s'ha pogut dialogar i 
considera  que  és  un reconeixement  indiscutible, ja que han seguit molt a  
prop el  seu  paper  en la pervivència de Siemens  a  la  nostra ciutat,  la qual 
cosa té el suficient mèrit per  al  lliurament d'aquest honor." 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyora Iolanda Piedra  i  Mañes,  per manifestar que al paràgraf tercer 
de la pàgina 43 de l'acta que  se  sotmet a votació, hi ha un error en relació  a  
la seva intervenció, per la qual cosa demana que quedi  redactat de la manera 
següent: 
 
 "Així mateix la Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyora  
Iolanda  Piedra i Mañes, assenyala que  una  altra proposta realitzada pel seu 
grup era que com que la  disposició  final preveia un termini de dos anys per a  
efectuar la primera revisió, que s'atorgués aquest termini per a què els 
establiments puguessin adequar-se a la nova  normativa, proposta  que va ser 
denegada per considerar que  hi  havia temps suficient perquè els 
establiments s'adeqüessin durant la tramitació del pla, opinió amb la qual, 
evidentment,  el seu  grup no està d'acord, ja que creu que hi  ha  persones 
que  tenen  petits establiments i han de gaudir  del  temps necessari  per  a 
adequar-se, i el temps de  tramitació  és insuficient." 
 
 
 Després d'això se sotmet l'acta número 5/94 a votació,  la  qual és 
aprovada per unanimitat amb  les  esmenes anteriorment exposades. 
 
 
 
 2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 



 
 
 Sessió celebrada el dia 18 de maig de 1994 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO  
 
 -  Aprovar  l'esborrany  del  conveni  entre   l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i el Gremi d'Industrials Firaires de Barcelona i Província. 
 
 "Vist  l'esborrany del conveni entre  aquest  Ajuntament  i  el Gremi 
d'Industrials Firaires de  Barcelona  i Província, regulador de la Festa Major 
d'aquesta ciutat que se celebrarà els propers dies  2, 3, 4 i 5 de juny. 
 
 Atès  que per aconseguir un millor  funcionament  i organització de 
la instal.lació i explotació d'atraccions a l'espai  d'ús públic de la localitat, es 
fa  convenient  la firma d'un conveni regulador de la mateixa. 
 
 Atès que mitjançant l'acord adoptat per la Comissió de Govern el 
passat dia 9 de febrer de 1994, es va acceptar la  petició  formulada  pel Gremi  
esmentat  consistent  en establiment   un conveni regulador de l'ocupació de 
la  via pública. 
 
 Atès que el Ple Municipal en data 25 de setembre de 1991,  va 
acordar delegar en la Comissió de Govern la  seva competència   sobre   la   
subscripció   de   convenis   de col.laboració  sempre que del seu contingut no  
resulti  un compromís econòmic a càrrec de la Corporació. 
 
 Atès  el que disposa l'article 51 de la Llei  8/87, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya,  en relació  a  l'article  21 de la Llei 
7/85,  de  2  d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local. 
 
 Per tot això, el Tinent d'Alcalde de Règim Interior i  Governació, fent 
ús de les atribucions   conferides  pel decret de  l'Alcaldia núm. 1999/91 de 19 
de juny, proposa a la Comissió de Govern, l'adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar  l'esborrany  del  conveni  entre l'Ajuntament  de  
Cornellà de Llobregat i  el  Gremi  d'Industrials  Firaires de Barcelona i 
Província, regulador  de la  instal.lació i explotació d'atraccions, a l'espai  d'ús 
públic  d'aquesta ciutat, amb motiu de la celebració de  la Festa Major 
d'enguany, que tindrà lloc els dies 2, 3, 4 i 5 de juny. 
 
 Segon.-  Facultar  al  senyor  Alcalde,  Don.  José Montilla Aguilera, 
per a la signatura del conveni esmentat. 



 
 Tercer.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple Municipal en la 
primera sessió que se celebri, als  efectes previstos  en  el  dispositiu segon  
del  punt  catorze  de l'acord plenari de 25 de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
         
 Sessió celebrada el dia 1 de juny de 1994 
 
PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 -  Adherir-se  a  la  Campanya  "Cens  municipal  i identificació dels 
animals domèstics de companyia". 
 
 
 "Atès que el Servei de Salut Pública i Consum de la Diputació de 
Barcelona, en el desenvolupament de les  seves competències de cooperació 
amb els Ajuntaments ha  elaborat un programa de promoció del cens 
municipal i  identificació dels animals domèstics de companyia per aquest any 
1994 per a tota la província de Barcelona. 
 
 
 Atès que els Ajuntaments com a competències pròpies que han de 
dur a terme segons disposa la Llei 7/1985, de  2 d'abril,  reguladores de les 
Bases de Règim Local,  i  atès així  mateix  que la Llei 3/1988 de la Generalitat  
de  Catalunya en el seu article 40 determina que els  Ajuntaments han  de 
tenir un registre dels gossos que hi ha en  el  seu municipi. 
 
 Atès  que  el programa ofert per  la  Diputació  de Barcelona 
coincideix amb el propi del departament de  Sanitat,  assegurant  una 
prestació integral  i  adequada  dels serveis municipals en tot aquest àmbit. 
 
 Es  per  aixó que aquesta  Regidoría  Delegada  de Sanitat i Serveis 
Socials proposa a la Comissió de Govern, l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adherir-se a la Campanya "Cens municipal i identificació  
dels animals domèstics de companyia" que  ha endagat la Diputació de 
Barcelona per aquest any 1994. 
 



 Segon.-  Aprovar  la subscripció  d'un  Conveni  de Cooperació  amb  
la Diputació de Barcelona, en  l'àmbit  de salut pública per portar a terme la 
campanya "Cens  Municipal i identificació dels animals domèstics de 
companyia" en base  a la Llei 3/1988 de 4 de març de Protecció dels  animals  
de Catalunya, aprovant-se així mateix la  Minuta  del Conveni que figura com 
a document annex al present acord. 
 
 Tercer.-  Facultar  al senyor Alcalde,  Il.lm.  Sr. José Montilla 
Aguilera, per a la signatura de tots  aquells documents que siguin necessaris 
per a la formalització  del present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió  de Ple 
que se celebri, als efectes previstos en  el dispositiu  segon del punt 14 de 
l'acord plenari de  25  de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 -  Aprovar la subscripció d'un conveni de  col.laboració  entre  
l'Ajuntament  de Cornellà  de  Llobregat  i l'associació per a les Nacions Unides 
a Espanya. 
 
 "Vista la documentació presentada per  l'Associació per a les 
Nacions Unides a Espanya. 
 
 I per tal de regularitzar la forma i els  compromisos  mutuus  que  
adquireixen l'Ajuntament  de  Cornellà  i  l'esmentada  entitat, dins d'un marc 
establert,  mitjançant la concertació. 
 
 En vitut d'aquestes consideracions aquesta Alcaldia proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà i l'Associació per a les Nacions Unides a 
Espanya. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura  en el seu text. 
 
 Tercer.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm. Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 



formalització  del present acord. 
 
 Quart.-  Donar  compte  del present  acord  al  Ple municipal  per a 
la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a  votació  l'acord,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 -   Aprovar   la  subscripció   d'un   conveni   de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Asociación Cultural Andaluza Hijos 
de Paradas en Cataluña. 
 
 "Vista la documentació presentada per la Asociación Cultural 
Andaluza Hijos de Paradas en Catalunya. 
 
 I per tal de regularitzar la forma i els  compromisos  mutuus  que  
adquireixen l'Ajuntament  de  Cornellà  i  l'esmentada  entitat, dins d'un marc 
establert,  mitjançant la concertació. 
 
 En vitut d'aquestes consideracions aquesta Alcaldia proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà i la  Asociación Cultural Andaluza Hijos de 
Paradas en Catalunya. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura  en el seu text. 
 
 Tercer.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm. Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 Quart.-  Donar  compte  del present  acord  al  Ple municipal  per a 
la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri."  
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a  votació  l'acord,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 



 
 
 3.-   Donar compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 2.199/94 de data 20 de maig 
 
 "Vista la petició formulada per la Societat Municipal TECSALSA, en 
la que aquesta Entitat hi té una  participació  total, en virtut de la qual 
sol.licita  l'aval  d'aquest  Ajuntament,  por un import total  de  40.000.000  de 
pessetes, amb l'objecte de concertar una operació de crèdit de l'esmentada 
Societat amb la "CAIXA D'ESTALVIS I PENSIONS DE BARCELONA "LA CAIXA"  
amb les següents condicions: 
 
  Import operació               : 40.000.000 ptes. 
  Durada de l'operació       : 12 messos 
        Interés Nominal               : 11% 
  Comissió obertura           : 0,50% 
 
 Vist el disposat en l'article 51.2 i següents de la Llei  39/1988 de 28 
de Desembre Reguladora de les  Hisendes Locals, per el qual, les Entitats 
Locals podran prestar  el seu aval a qualsevol operació de prèstec que 
concertin  les Societats mercantils d'elles depenents. 
 
 Vist els articles 1 i 4 de l'Ordre de 14 d'abril de 1987 de 
desplegament, el Decret 369/1986, de 18 de Desembre en  matèria  de tutela 
financera de  les  Corporacions,  i l'article  26 de les Bases d'Execució del  
Pressupost  per l'exercici  1994  que  fixa l'import màxim  dels  avals  a prestar 
per aquesta Administració. 
 
 Considerant que l'Aval sol.licitat per TECSALSA  ho és  per una 
operació de crèdit de les compreses en les  que autoritza  l'article  51.2  de la 
Llei  Reguladora  de  les Hisendes Locals. 
 
 Considerant  que  aquest aval no  supera  el  límit establert  per  
l'article 26 de les  Bases  d'Execució  del Pressupost per l'exercici 1994. 
 
 Considerant  que les condicions de  l'operació  són dintre  de la 



banda que regeixen el mercat  d'aquest  tipus d'operacions. 
 
 Considerant que l'operació no produirà cap  càrrega a l'Hisenda 
Municipal, tal vegada que la seva  amortització i interessos són a càrrec de 
l'Empresa TECSALSA. 
 
 Vist l'Informe emès per la Tresoreria Municipal. 
 
 Fent  ús  de les facultats  que  m'atribueixen  els articles  número  
21 de la Llei 7/1985, de  2  d'abril,  de Bases  de  Règim  Local i l'article 24 del  
Text  Refós  de Legislació  Local, Reial Decret Legislatiu 781/1986, de  18 
d'abril, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Avalar a l'Empresa TECSALSA per un  import total  de  40  
mil.lions de  pessetes,  amb  l'objecta  de concertar  una pòlissa de crèdit de  
l'esmentada  Societat amb la Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona "La 
Caixa", amb les condicions abans esmentades. 
 
 Segon.-  L'esmentat Aval no comportarà cap comissió a percebre 
per l'Hisenda Municipal com a contraprestació al risc  assumit,  i  es podrà 
formalitzar  per  l'Alcaldia  a través  de la firma de tots aquells documents  
públics  que siguin necessaris per a l'execució del present acord. 
 
 Tercer.-  Donar  compta al Ple de  l'Ajuntament  de conformitat  al  
previst  en l'article 28.3  de  les  Bases d'Execució,  a la primera sessió que 
aquest celebri, de  la pòlissa subscrita. 
 
 Quart.- Trametre a la Direcció General de  Política Financera  de  la 
Generalitat la  documentació  prevista  a l'ordre de 14 d'abril de 1987, per 
aquelles operacions  que no requereixen autorització." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 
 - Decret núm. 2.202/94 de data 20 de maig 
 
 "El  Ple  de l'Ajuntament, en sessió  celebrada  el passat dia 28 d' 
Abril de 1994, va acordar adjudicar, entre d'altres,  la  parada  núm. 4  de  
l'exterior  del  Mercat Municipal  Sant  Ildefons a la senyora  Florencia  
Martínez Mora, per destinar-la a la venda de Merceria. 



 
 En  la redacció de l'esmentat acord plenari  es  va cometre  una  
errada  material  que cal  rectificar  i  que consisteix   en assenyalar que el 
destí de la parada és  el de  merceria  quan en realitat ha de ser el  de  
llenceria-cotilleria. 
 
 Per  aquest  motiu i a fi de rectificar  la  errada  material produida, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.-  Rectificar  l'apartat primer  de  l'acord plenari  de data 28 
d'abril de 1994, que fa la  adjudicació de la concessió administrativa de l'ús de 
la parada  número 4 a la senyora Florencia Martínez Mora, per a la venda  de   
merceria,  quan  en realitat el destí de la  parada  és  la venda de llenceria-
cotilleria. 
 
 Segon.- Donar compte d'aquesta Resolució al  proper Ple que celebri 
l'Ajuntament." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 2.335/94 de data 31 de maig  
 
 "Vista la resolució de l'Alcaldia-Presidència,  per la  qual es nomena 
funcionaria interina a la Sra.  Eulalia Plaza Cristobal. 
 
 Atesa  la necessitat de procedir a  l'adscripció  i asignació de 
retribucions a l'esmentada funcionaria interina. 
 
 Aquesta  Tinència  d'Alcaldia de Règim  Interior  i Governació, fent 
ús de les atribucions que li  confereix el Decret de l'Alcaldia, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Adscriure a la funcionària interina  EULALIA  PLAZA 
CRISTOBAL al lloc de treball d'administratiu  en el  Departament  de Personal, 
vacant en  l'actualitat,  amb efectes del dia 2 de maig de 1994. 
 
 Segon.-  Establir  a  l'esmentada  funcionaria  les retribucions   
bàsiques  fixades  per  la  seva   categoria professional,  el  complement de 
destinació  nivell  7,  un complement especific per import anyal de 16.776,-  
pessetes i  el  complement de productivitat establert  amb  caràcter general pel 



personal administratiu. 
 
 Tercer.-  Donar compte del contingut de la  present resolució al Ple 
Municipal, per la seva ratificació pel que fà  referència  a l'establiment de  les  
retribucions  complementàries." 
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  Decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 2.554/94 de data 13 de juny 
 
 "Vist l'informe emés pel Cap de l'Area de Manteniment,  en  relació a 
les seves necessitats  funcionals  per poder atendre adeqüadament les tasques 
asignades, així  com l'informe  emés  al respecte pel  Departament  de  
Personal d'aquesta Corporació. 
 
 Atés,  que de l'informe emés pel Cap de  l'Area  de Manteniment es 
desprén la necessitat urgent de cobrir   dos llocs  de treball de peó de 
manteniment, per poder  complir els objetius establerts.  
 
 Atés,  que  de l'informe emés  pel  Departament  de Personal  es  
desprén que en  l'actualitat  existeixen  sis places vacants de peons de 
manteniment, però que  únicament es  necessari  cobrir dues, al haver-se 
realitzat  la  contractació  temporal de quatre peons per un període de  tres 
mesos. 
 
 Atés que la provissió temporal de llocs de  treball en  règim  laboral 
per la realització  d'una  activitat  de carácter  continu  està prevista en els 
articles 16  i  ss. Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals.  
 
 Atès,  que els articles 22 i 98 de  l'esmentat  cos legal,  estableixen 
la possibilitat de cobrir amb  caràcter d'urgència llocs de treball sense 
observar el trámit de  la convocatòria  pública,  sempre que aquesta es  realitzi  
en posterioritat, amb un termini màxim de tres mesos. 
 
 Atès, que el procés de la convocatòria pública  per la provissió 
defitiniva de les places vacant s'ha iniciat. 
 
 Atés,  així mateix el que disposa l'article  15  de l'Estatut  dels 
Treballadors i el Reial Decret 2104/84,  de 21 de novembre. 
 
 Aquesta   Alcaldia-Presidència,  fent  ús  de   les atribucions  que  li  



confereix l'article  21  de  la  Llei 7/1985, de 2 d'abril,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.-  Contractar al personal que tot seguit  es relaciona, en 
calitat de peó de manteniment, amb els efectes que s'indiquen, per tal de 
cobrir el servei  determinat en  l'Area de Manteniment fins tant no finalitzi el  
procés selectiu  per la provissió definitiva de les places  en  la forma  
reglamentàriament establerta, de conformitat amb  el que preveuen els articles 
16 i ss. del Reglament del Personal  al Servei de les Entitats Locals, i el empar  
del  que disposa  l'article 15 de l'Estatut dels Treballadors  i  el Reial Decret 
2104/84 de 21 de novembre, 
  
PERSONAL                                     EFECTES 
 
JOSE ANTONIO JIMENEZ SANCHEZ               06/06/94 
JOSE CAMBA MOYA                              07/06/94 
   
 Segon.- Establir a l'esmentat personal les retribucions fixades per 
aquests llocs de treball. 
 
 Tercer.-  Donar compte de la present  resolució  al Ple Municipal 
per la seva ratificació en la primera sessió  
que  celebri,  així  com  publicar  les  contractacions  el Butlleti Oficial de la 
Província." 
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  Decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 2.712/94 de data 21 de juny 
 
 "Vista  la  proposta de la Tinència  d'Alcaldia  de Règim  Interior i 
Governació, sobre la necessitat de  crear una  oficina  centralitzada  de  
informació  i  gestió   al ciutadà, així com els estudis realitzats a l'efecte.  
 
 Atès,  que el procés per la posta en   funcionament d'aquest   nou  
servei  requereix  l'establiment  de   uns determinats  acords,  unes 
restructuracions dintre  de  la propia  organització i uns procesos selectius  i  
formatius pel personal. 
 
 Atès, que de la proposta es desprén la voluntat  de que  el servei 
pogui iniciar la seva activitat durant  l'exercici 1994. 



 
 Atès,  així  mateix el que preveu la  Normativa  de Retribucions 
d'aquest Ajuntament. 
 
 Aquesta   Alcaldia  Presidència,  fent  ús  des   les atribucions  que  
li confereix l'article 21-G  de  la  Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Aprovar el projecte elaborat per la  creació  i  introducció  
en l'Organigrama  de  l'Ajuntament  de l'exercici  1995,  de una nova Unitat 
dintre de  l'Area  de Règim Interior i Governació, denominada "OFICINA DE  
GESTIO CENTRALITZADA", que dependrà orgànica i funcionament de  la Vice-
Secretaria General. 
 
 Segon.-  Establir  que els recursos humans  que  es destinin a 
aquesta nova Unitat siguin els que a continuació s'indiquen,  tenint  en 
compte que en cap  cas  la  creació d'aquest  nou  servei ha de comportar un  
increment  en  la Plantilla de Personal: 
 
 Un  Cap  d'Unitat,  amb  descripció  i   valoració provissional  
similar a l'establerta amb caràcter  general per  aquest  tipos  de lloc de treball  
que  es  requereixi titulació superior, i una dedicació especial de 5 hores més 
setmanals; que haurà de ser nomenat pel sistema de  lliure designació. 
 
 7  Gestors,  amb una valoració provisional  de  176 punts,  i una 
dedicació especial de 5 hores més  setmanals, que  hauran  de ser seleccionats 
entre  el  personal  Administratiu i Auxiliar de l'Ajuntament d'acord amb el  
procés selectiu que en l'altre punt s'estableix. 
 
 Tercer.- Facultar a la Tinència d'Alcaldia de Règim Interior  i  
Governació, perquè incorpori  en  la  proposta d'Organigrama  de  
l'Ajuntament de 1995,  la  redistribució d'efectius, que la creació de la nova 
oficina comportarà.  
 
 Quart.- Aprovar la convocatòria per la selecció del personal, així 
com les seves Bases que tot seguit es transcriuen i que formen part integrant 
de la present resolució: 
 
 
 
CONVOCATORIA PER LA PROVISSIO DE SET LLOCS DE TREBALL DE 
GESTORS DE L'OFICINA DE GESTIO CENTRALITZADA 
 
 



  OBJECTE.-  L'objecte de la convocatoria és la  provissió  de set llocs 
de treball de Gestors de l'Oficina  de Gestió  Centralitzada,  que es realitzarà 
d'acord  amb  les següents  
 

B A S E S 
 
 Primera.-  La denominació, descripció, valoració  i característiques 
dels llocs de treball són les següents: 
 
 DENOMINACIO.-  Gestor de l'Oficina de  Gestió  centralitzada 
 
 DESCRIPCIO.- Realitzaran funcions d'atenció, informació i gestió 
administrativa al ciutadà, en totes aquelles matèries  que siguin asignades al 
Departament, d'acord  amb les  instruccions  i recursos que s'estableixin,  
sent  els responsables  del  seguiment  de  les  tramitacions   administratives 
que de la seva actuació es derivin. 
 
 CARACTERISTICAS   DEL  LLOC.-  Jornada   d'especial dedicació 
en 5 hores més setmanals. 
 
 VALORACIO DEL LLOC DE TREBALL:             176 PUNTS. 
 
 
 RETRIBUCIO BRUTA ANYAL AL LLOC DE TREBALL 
 EN JORNADA ORDINARIA..................   2.047.962,- 
 
 Salari base: Al que li correspongui en funció del seu grup 
 
 Complement de Destí: Nivell 14 
 
 Complement Específic:  La  diferència entre la  retribució  al                   
                 lloc  de  treball  i  les  establertes anteriorment. 
 
 COMPLEMENT DE PRODUCTIVITAT .............  122.665,- 
 
 COMPLEMENT ESPECIFIC DEDICACIO ESPECIAL..  274.608,- 
 
 TOTAL RETRIBUCIONS ANYALS...............2.445.235,- 
 
 Segona.-  Els  requisits  que haurn  de  tenir  els candidats són els 
següents: 
 
 a)  Ser  funcionari  de  carrera  o  contractat   fix d'aquesta 
Corporació. 
 



 b) Ocupar llocs de treball d'Administratiu o Auxiliar Administratiu. 
 
 Tercera.- El personal interessat, haurà de  presentar  l'instancia 
indicant la voluntat de participar  en  el concurs, en el termini de set dies 
naturals, a comptar  del següent  a la publicació de la present convocatòria  en  
el Tauló  d'Anuncis de la Corporació, acompanyant  la  següent documentació: 
 
 a) Una relació de les circumstàncies personals, com antiguitat, 
mèrits, coneixements, capacitat, experiència, i tot  allò  que l'aspirant 
consideri  oportú  formular,  que justifiqui  la  seva idoneïtat personal pel  
càrrec;  d'una extensió màxima de tres folis. S'haurà d'adjuntar també els 
corresponents justificants. 
 
 En  aquesta convocatòria no s'ha de  presentar  una breu  memòria-
projecte  sobre la forma en què  el  candidat considera que hauria de 
desenvolupar el lloc de treball  al que es concursa, pel fet de ser un servei de 
nova creació. 
 
 Quarta.- El procés selectiu constarà de dues parts: 
 
 La  primera, de carácter eliminatoria, consistirà  en superar un 
"Test d'aptitud i capacitat per la realització  de les  tasques  en aquest lloc de 
treball",  i  una  entrevista personal. 
 
 La segona es desenvoluparà d'acord amb el que s'estableix  en 
l'article 25 de la vigent Normativa  de  Retribucions  d'aquest  Ajuntament, 
entre  aquells  candidats  que hagin superat la primera part del procés de 
selecció. 
 
 Cinquena.- El Tribunal estarà composat per: 
 
 President.- Titular: José Montilla Aguilera  
                Suplent: Antonio Balmón Arévalo   
 
 Vocals:      
 En qualitat de Superior Jeràrquic: 
 
   Titular: Manuel Monfort Pastor 
   Suplent: Pedro Martínez Hervas 
 
 En  qualitat  de funcionari vinculat  en  temes  de personal: 
 
             Titular: Joan Miquel Culillas Jalencas 
             Suplent: Gemma Escofet Mata 
 



 En qualitat de funcionari que ocupi llocs de  treball similar: 
 
             Titular: Gloria Gustems Guitart 
             Suplent: Pilar Portugués Marigó 
 
 En  qualitat de funcionaris designats per la  Junta de Personal: 
 
 Els  que  designi  la  representació  del   personal, ajustant-se al que 
estableix l'article 24 de la Normativa  de Retribucions. 
 
 Secretari:  
            Titular: Carmen Alonso Higuera 
            Suplent: Carmina Busquets Armengol 
  
 Sisena.-  La  proposta de nomenament que  formuli  el Tribunal,  
haurà  d'incorporar  a tres  candidats  més  del  nombre  total  de  llocs  a  
cobrir,  que  restaran  com  a suplents, per sustituir als designats o per cubrir  
vacants que es puguin crear. 
 
 Setena.- El personal proposat i al que resti com  a suplents, hauran 
de realitzar dos cursos de formació, un de caràcter  general sobre l'atenció al 
ciutadà i  l'altre  de coneixements específics de la funció que hauran de  
realitzar. 
 
 Els  esmentats  cursos seran realitzats  entre  els mesos de 
setembre i novembre de 1994. 
 
 Vuitena.-  La  provisió dels llocs  de  treball  es realitzará  en la data 
que es posi en funcionament la  nova Unitat. 
 
 Cinquè.-  Donar compte del contingut de la  present resolució  per 
la seva ratificació al Ple Municipal  en  la propera sessió que se celebri." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del decret feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón  Arévalo,  en  la  qual  explica  
detalladament  el projecte de creació d'una oficina de gestió centralitzada, pren  
la  paraula el Portaveu del Grup  Municipal  del  PP, senyor Amador Rosas 
Outes, per a manifestar que és un  tema important  perquè és un servei que 
evitarà que el  ciutadà vagi  de   l'un costat a l'altre, encara que  creu  que  es 
podria millorar, ja que es podria enllaçar aquest tema  amb l'establiment  d'un 
punt d'informació a la població i  d'un registre  de documents a Sant Ildefons, 
barri on hi  ha  la major densitat de població de Cornellà. 
 



 Seguidament  pren la paraula la Portaveu  del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyora Iolanda Piedra  i  Mañes,  qui després  de manifestar que la idea 
és bona,  considera  que s'ha  de  ser prudents, perquè si  agilitza  la  
tramitació aquest  nou projecte serà important, però si no fos  eficaç podria  
servir  d'obstacle a l'hora de  què  els  ciutadans poguessin arribar al servei 
que tramet els temes. Per  això considera que aquesta oficina no ha de tancar 
aquest accés.  
 
 D'altra  banda,  continua  manifestant  la  senyora Piedra,  en altres 
Ajuntaments s'ha establert un servei  de consulta telefònica, que es podria 
posar en marxa juntament amb aquesta oficina, en el mateix Ajuntament. 
 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per deixar  constància  de la conformitat 
del seu grup  amb  la idea del projecte. 
 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat  de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per  manifestar, en primer lloc, que s'ha de partir de la base 
que en aquest Ajuntament  ja s'atén als ciutadans, tant de forma  directa pels  
departaments,  com de forma indirecta per  mitjà  del telèfon,  per  la qual 
cosa no s'està parlant de  donar  un servei d'informació del que ja disposem, 
sinó de  millorar-lo i de ser més competitius recollint una demanda existent. 
 
 Pel que fa referència a la intervenció del Portaveu del  Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas  Outes,  el senyor Balmón assenyala 
que el projecte que es vol impulsar és   ambiciós i per tant és de preveure que 
a  la  pràctica puguin  sorgir dificultats, ja que es tracta de  l'establiment  
d'una oficina de gestió i no sols  d'informació,  per tant, al seu entendre, és un 
gran avanç i no s'ha d'oblidar que  cada  departament  tindrà línia  directa  
amb  aquesta oficina,  d'aquí ve la impossibilitat de la proposta  efectuada  pel 
senyor Rosas, respecte de la  descentralització d'un punt d'informació a Sant 
Ildefons. 
 
 En  qualsevol cas, continua manifestant  el  senyor Balmón,  és una 
operació nova a la província de  Barcelona, per la qual cosa primer s'haurà de 
veure com funciona,  per a  després intentar millorar-la i potser, un  cop  
consolidada, aleshores es podran emprendre les propostes realitzades. 
 
 
 Després  d'això  se  sotmet a  votació  el  Decret, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 



 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 

DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 4.- Aprovar inicialment el projecte de Reglament de l'Arxiu 
Municipal de Cornellà de Llobregat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "La  custòdia i conservació del patrimoni  documental, així com 
promoure la seva difusió i facilitar  l'accés dels ciutadans a la informació que 
conté, és un dret  constitucional  que  obliga als Ajuntaments a  dotar-se  
d'instruments legals que regulin aquets aspectes. 
 
 Atès  la necessitat de regularitzar i concretar  el sistema  arxivístic  
de l'Ajuntament de  Cornellà  de  Llobregat, així com de fixar el cicle 
documental i normalitzar les transferències de documentació. 
 
 Atès  la necessitat de clarificar les  funcions  de l'Arxiu Municipal i 
les obligacions de l'Arxiver, així  com regularitzar l'accés dels ciutadans a la 
documentació. 
 
 Atès  que els Reglaments d'Arxiu han demostrat  ser un instrument 
bàsic i imprescindible per a la  organització dels  sistemes arxivístics 
municipals i la màxima  garantia de conservació i respecte del patrimoni 
documental. 
 
 Aquesta  Tinença d'Alcaldia de Governació  i  Règim Interior,  
d'acord amb el que disposa en la  Llei  d'Arxius 6/1985, aprovada pel 
Parlament de Catalunya el 26  d'Abril, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció 
de següent 
 

ACORD 
 
 Primer.-   Aprovar  inicialment  el  reglament   de l'Arxiu Municipal 
de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.-  Sotmetre  el present  acord  a  informació pública  i 
audiència dels interessats per un període de  30 dies  a efectes de 
reclamacions i suggeriments,  mitjançant la  inserció  del  corresponent edicte  
en  el  B.O.P.,  en conformitat  amb el que disposa l'article 162.2 de la  Llei 
8/1987  de  15 d'abril, Municipal i de Règim Local  de  Catalunya. 



 
 Tercer.- Entendre aprovat definitivament el present reglament  de  
forma automàtica i sense necessitat  de  nou acord,  si  durant el període 
d'exposició  pública  a  què anteriorment s'ha fet refèrencia no es produeixi 
cap reclamació  o suggeriment, en el cas del qual entrarà en  vigor, en  
conformitat amb el que disposa l'article 70 de la  Llei Reguladora de les Bases 
del Règim Local, una vegada  transcorreguts  15 dies de la seva públicació del  
text  integra del reglament en el B.O.P." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 5.-  Conveni  de prèstec de la Caixa de  Crèdit  de Cooperació  
Local  de  la Diputació de  Barcelona,  per  un import de 20.000.000.-
pessetes, per al finançament  parcial del  projecte de reforma i 
condicionament del  Mercat  Marsans. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist que l'Ajuntament Ple en sessió de data 31  de gener  de  1994,  
va  acordar  sol.licitar  un  crèdit   de 21.116.775,- pts. a la Diputació de 
Barcelona amb càrrec  a la  Caixa   de Crèdit de Cooperació Local per  finançar  
el 67,4% del projecte de "Reforma i acondicionament del Mercat Municipal 
Marsans i el seu entorn". 
 
 Atès que en data 19 de maig de 1994 la Comissió  de Govern de la 
Diputació de Barcelona va aprovar la concessió de l'esmentat prèstec, en la 
quantia de 20.000.000,- pts. 
 
 Atés l'informe de l'Interventor de la Corporació. 
 
 El  sotasignant  proposa  al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent  



 
ACORD 

 
 Primer.- Acceptar el prèstec de 20.000.000,-  ptes. destinat a 
finançar el 63,8355% de l'actuació "PROJECTE  DE REFORMA I 
CONDICIONAMENT DEL MERCAT MARSANS", al 6 %  d'interès  anual  a 
retornar en 10 anualitats, atorgat  per  la Diputació de Barcelona mitjançant 
acord de la seva Comissió de  Govern de 19.05.94, amb càrrec a la Caixa de 
Crèdit  de Cooperació Local. 
 
 Segon.-  Aprovar el text del conveni  a  subscriure amb la Diputació 
de Barcelona. 
 
 Tercer.-  Comprometre's a consignar en  l'estat  de despeses  dels 
pressupostos dels exercicis en què  hagi  de reintegrar-se  el  crèdit, les 
partides  corresponents  per atendre  l'abonament  a  la Diputació de  l'import  
de  les anualitats  fixades  per al reintegrament del  crèdit  concedit. 
 
 Quart.-  Afectar,  durant  aquests  exercicis,  els ingressos que 
obtingui l'ajuntament procedents de la recaptació  dels  tributs  propis  i  de  
les  participacions  i recàrrecs  municipals d'impostos de l'Estat o de  la  
Generalitat  de Catalunya, fins a cobrir l'import de les  anualitats 
corresponents al reintegrament del crèdit  concedit, per tal de garantir aquesta 
obligació creditícia. 
 
 Cinquè.-  Manifestar  que l'Ajuntament  disposa  en ferm  dels 
terrenys, servituds, permisos i  autoritzacions, tant oficials com particulars, 
que són necessaris per a  la realització de la inversió. 
 
 Sisè.-  Facultar  l'Il.lm.  Sr. Alcalde-President d'aquest  Ajuntament, 
perquè procedeixi a la signatura  del conveni  indicat, i realitzi qualsevol altre 
acte o  tràmit per a l'efectivitat d'aquest acord. 
 
 Setè.-  Facultar la Diputació de  Barcelona  perquè pugui percebre 
directament de l'entitat pagadora o recaptadora dels ingressos afectats la 
totalitat de les quantitats vençudes i no satisfetes." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
         



 
 
 6.-   Concertar   una   operació   de   crèdit   de 250.000.000.-
pessetes amb el Banco de Crédito Local, per al finançament  parcial de les 
despeses de capital  del  pressupost de l'exercici actual, segons Pla 
Financer. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  que el Ple de la Corporació en sessió  celebrada  el dia 31 de 
gener de 1994, va  acordar  sol.licitar una  operació de crèdit de 500.000.000,- 
pts. amb el  BANCO DE CREDITO LOCAL, per a finançar els projectes 
d'inversions inclosos  en  el programa de finançament que  hi  consta  a 
l'expedient del Pressupost General. 
 
 Atès  que, no obstant l'acord esmentat,  posteriorment  aquesta 
Tinença d'Alcaldia ha cregut  més  convenient per l'Ajuntament diversificar la 
cartera de crèdits per tal d'evitar la concentració de riscos. 
 
 Atès  que el BANCO DE CREDITO LOCAL en data  14  de juny  
d'enguany  ha  tramés les  condicions  financeres  de l'operació esmentada. 
 
 El  sotasignant  proposa  al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent  
 

ACORD 
 
 Primer.-  Rectificar  l'acord adoptat  per  l'Ajuntament Ple en data 
31 de gener de 1994, que s'ha esmentat a la  part expositiva del present acord, 
en el  sentit  d'establir  la  quantitat  a  sol.licitar  i  a  concertar   en 
250.000.000,- pts. 
 
 Segon.- Aprovar el projecte de contracte de prèstec amb   el  
BANCO  DE  CREDITO  LOCAL,  amb   destinació   al finançament,  en part 
dels projectes d'inversions  inclosos en  el programa de finançament que hi 
consta a  l'expedient del Pressupost General, éssent les condicions financeres 
de l'operació les següents: 
 
- Import : 250.000.000,- pts. 
- Interès : MIBOR + 0,45 de diferencial 
- Cobertura de tipus d'interès : Sòl : 7% sense diferencial 
                                           Sostre : 11,5% sense diferencial. 
- Comissió d'obertura : 0,40% 



- Termini  d'amortització :  10 anys  (1  de  carència i  9 d'amortització). 
 
 Tercer.- Afectar en garantia del compliment de  les obligacions 
previstes al projecte de contracte, en la  part que correspongui, la Participació 
Municipal en els  Tributs de l'Estat. 
 
 Quart.-  Autoritzar  els  Srs.   Alcalde-President, Interventor  i  
Tresorer per a  disposar  conjuntament  del prèstec. 
 
 Cinquè.-  Acceptar  íntegrament  el  contingut  del projecte  de  
contracte de prèstec presentat pel  BANCO  DE CREDITO LOCAL, les 
clàusules del qual s'adjunten. 
 
 Sisè.-  Autoritzar  al  Sr.  Alcalde-President  per signar  quants 
documents sigui necessari, per tal  de  formalitzar aquesta operació de crèdit. 
 
 Setè.-  Sol.licitar  al  Departament  d'Economia  i Finances  de  la 
Generalitat de  Catalunya,  l'autorització prevista  a  l'article 54 de la Llei 
39/88, de 28  de  desembre. 
 
 Vuitè.-  Exposar  el  present  acord  al   Butlletí Oficial  de la 
Província i al Tauler d'Edictes de  la  Casa Consistorial." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 7.- Sol.licitar i concertar una operació de  crèdit de  
250.000.000,- pessetes, amb la Caixa d'Estalvis i  Pensions  de  
Barcelona,  per al finançament  parcial  de  les despeses de capital de 
l'exercici actual, segons Pla Financer. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  que el Ple de la Corporació en sessió  celebrada  el dia 31 de 
gener de 1994, va  acordar  sol.licitar una  operació de crèdit de 500.000.000,- 
pts. amb el  BANCO DE CREDITO LOCAL, per a finançar els projectes 
d'inversions inclosos  en  el programa de finançament que  hi  consta  a 



l'expedient del Pressupost General. 
 
 Atès  que, no obstant l'acord esmentat,  posteriorment  aquesta 
Tinença d'Alcaldia ha cregut  més  convenient per l'Ajuntament diversificar la 
cartera de crèdits per tal d'evitar la concentració de riscos. 
 
 Atès que la CAIXA D'ESTALVIS I PENSIONS DE BARCELONA  en 
data 22 de juny d'enguany ha tramés  les  condicions financeres  de  l'operació  
esmentada,  que  es  consideren acceptables per la Corporació. 
 
 El  sotasignant  proposa  al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent  
 

ACORD 
 
 Primer.-  Aprovar  el  projecte  de  contracte   de prèstec  amb la 
Caixa d'Estalvis i Pensions  de  Barcelona, amb  destinació  al  finançament, 
en  part  dels  projectes d'inversions inclosos en el programa de finançament 
que  hi consta  a  l'expedient  del  Pressupost  General,  el  qual s'entèn  
modificat  en el sentit que 250.000.000,-  pts.  a finançar pel BANCO DE 
CREDITO LOCAL ho seran per part de la CAIXA D'ESTALVIS I PENSIONS DE 
BARCELONA, éssent les condicions financeres de l'operació les següents : 
 
- Import : 250.000.000,- pts. 
- Interès : MIBOR + 0,50 de de diferencial 
- Comissió d'obertura : 0,40% 
- Termini  d'amortització :  10 anys  (1  de  carència i  9 d'amortització). 
 
 Segon.-  Afectar en garantia del compliment de  les obligacions 
previstes al projecte de contracte, en la  part que correspongui, la Participació 
Municipal en els  Tributs de l'Estat. 
 
 Tercer.-  Autoritzar  els  Srs.  Alcalde-President, Interventor  i  
Tresorer per a  disposar  conjuntament  del prèstec. 
 
 Quart.-  Acceptar  íntegrament  el  contingut   del projecte  de  
contracte de prèstec presentat per  la  CAIXA D'ESTALVIS I PENSIONS DE 
BARCELONA, les clàusules del  qual s'adjunten. 
 
 Cinquè.-  Autoritzar al Sr.  Alcalde-President  per signar  quants 
documents sigui necessari, per tal  de  formalitzar aquesta operació de crèdit. 
 
 Sisè.-  Sol.licitar  al  Departament  d'Economia  i Finances  de  la 
Generalitat de  Catalunya,  l'autorització prevista  a l'article 54 de la Llei 
39/88, de 28 de  desembre. 



 
 Setè.- Exposar el present acord al Butlletí Oficial de  la Província i 
al Tauler d'Edictes de la  Casa  Consistorial." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 8.- Sol.licitar i concertar una operació de  crèdit per  un  import 
màxim de 1.775.825.000,- pessetes,  amb  el Banco  de Crédito Local de 
España, pel refinançament de  la totalitat dels saldos de capital viu 
d'operacions de crèdit concertades amb l'esmentada entitat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  que l'evolució dels tipus d'interès  de  les operacions de crèdit 
ha sofert una notable reducció en  els curs dels últims mesos. 
 
 Atès que els tipus d'interès dels prèstecs concertats per la 
Corporació estan, en aquests moments, per sobre dels actuals de mercat. 
 
 Atès la possibilitat de refinançar el deute viu per tal  d'aprofitar la 
cojuntura financera favorable,  d'acord amb el que disposa l'article 50.1.c. de 
la Llei 39/88. 
 
 Atès l'estudi financer realitzat per la Intervenció General i les 
condicions financeres trameses el 14/6/94 pel BANCO DE CREDITO LOCAL. 
 
 El  sotasignant  proposa  al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent : 
 

ACORD 
 
 Primer.-  Aprovar la concertació d'una operació  de crèdit per al 
refinançament del deute pendent, en el moment de la perfecció del 
corresponent contracte, per  operacions de  crèdit amb el BANCO DE 
CREDITO LOCAL, segons  les  condicions següents : 



ENTITAT PRESTAMISTA : BANCO DE CREDITO LOCAL 
IMPORT MAXIM DE L'OPERACIO : 1.775.825.000,- pts. (Saldo  de capital 
pendent  pel  total de prèstecs  concertats  amb   el B.C.L. a 30/6/94). 
TERMINI : 7 anys sense carència. 
TIPUS D'INTERES : 10,50% anual. 
COMISSIO D'OBERTURA : 0'30% 
 
 Segon.-  Afectar en garantia del compliment de  les obligacions 
previstes al projecte de contracte, en la  part que correspongui, la Participació 
Municipal en els  Tributs de l'Estat. 
 
 Tercer.-  Acceptar  íntegrament  el  contingut  del projecte  de  
contracte de prèstec presentat pel  BANCO  DE CREDITO LOCAL, les 
clàusules del qual s'adjunten. 
 
 Quart.- Autoritzar al Sr. Alcalde-President per  
signar quants documents sigui necessari, per tal de  formalitzar aquesta 
operació de crèdit. 
 
 Cinquè.-  Sol.licitar al Departament  d'Economia  i Finances  de  la 
Generalitat de  Catalunya,  l'autorització prevista  a l'article 54 de la Llei 
39/88, de 28 de  desembre. 
 
 Sisè.- Exposar el present acord al Butlletí Oficial de  la Província i al 
Tauler d'Edictes de la  Casa  Consistorial." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín  Guallar Cánovas, pren la paraula el  
Portaveu  del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé,  per 
preguntar  si  el  cost  de  la  penalització   en  aquesta operació  és  del  4%, 
manifestant sobre  això  el  senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, que no, ja 
que si s'hagués aplicat  la penalització no s'hauria renegociat el  crèdit, perquè 
hauria estat superior el cost de la penalització  al benefici obtingut. El 
finançament, continua assenyalant  el senyor  Alcalde,  es fa sobre la base de  
què  els  crèdits actuals tenen interesos més baixos i per tant es pot  
aconseguir un estalvi. 
 
 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyor Antoni  Recort  i  García,  per preguntar  a quant puja el cost dels 
impostos,  manifestant sobre això el President-Delegat de la Comissió  
Informativa de  l'Area  de  Planificació, Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín  
Guallar  Cánovas,  que aquesta  operació  no  està gravada amb impostos. 
 



 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 9.- Sol.licitar i concertar una operació de  crèdit per un import 
màxim de 146.825.000,- pessetes amb la  Caixa d'Estalvis i Pensions de 
Barcelona pel refinançament de  la totalitat dels saldos de capital viu 
d'operacions de crèdit concertades amb l'esmentada entitat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  que l'evolució dels tipus d'interès  de  les operacions de crèdit 
ha sofert una notable reducció en  els curs dels últims mesos. 
 
 Atès que els tipus d'interès dels prèstecs concertats per la 
Corporació estan, en aquests moments, per sobre dels actuals de mercat. 
 
 Atès la possibilitat de refinançar el deute viu per tal  d'aprofitar la 
cojuntura financera favorable,  d'acord amb el que disposa l'article 50.1.c. de 
la Llei 39/88. 
 
 Atès l'estudi financer realitzat per la Intervenció General i les 
condicions financeres trameses el 22/6/94 per la CAIXA D'ESTALVIS I 
PENSIONS DE BARCELONA. 
 
 El  sotasignant  proposa  al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent: 
 

ACORD 
 
 Primer.-  Aprovar la concertació d'una operació  de crèdit per al 
refinançament del deute pendent, en el moment de la perfecció del 
corresponent contracte, per  operacions de crèdit amb la CAIXA D'ESTALVIS I 
PENSIONS DE  BARCELONA, segons les condicions següents : 
 
ENTITAT PRESTAMISTA : CAIXA D'ESTALVIS I PENSIONS  DE BARCELONA. 
IMPORT MAXIM DE L'OPERACIO : 146.825.000,- pts. (Saldo   de capital 
pendent  pel  total de prèstecs  concertats  amb   la Caixa d'Estalvis i Pensions 
de  Barcelona  a 30/6/94). 



TERMINI : 3 anys sense carència. 
TIPUS D'INTERES : MIBOR + 0,50% de diferencial 
COMISSIO D'OBERTURA : 0'40% 
 
 Segon.-  Afectar en garantia del compliment de  les obligacions 
previstes al projecte de contracte, en la  part que correspongui, la Participació 
Municipal en els  Tributs de l'Estat. 
 
 Tercer.-  Acceptar  íntegrament  el  contingut  del projecte  de  
contracte de prèstec presentat per  la  CAIXA D'ESTALVIS I PENSIONS DE 
BARCELONA, les clàusules del  qual s'adjunten. 
 
 Quart.- Autoritzar al Sr. Alcalde-President per  
signar quants documents sigui necessari, per tal de  formalitzar aquesta 
operació de crèdit. 
 
 Cinquè.-  Exposar  el  present  acord  al  Butlletí Oficial  de la 
Província i al Tauler d'Edictes de  la  Casa Consistorial." 
 
 
        Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
          
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 10.- Acceptació de la cessió de 96 m2. de la  finca ubicada a la 
Rambla Anselm Clavé número 31 efectuada per la senyora Maria Serra 
Rosell. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
         "Vist l'oferiment efectuat per la Sra. Maria  Serra Rosell,  en 
representació de la mercantil "SEROIN, S.L."  , en data 291293 (R.G.E. 
núm.10538), de cessió de 96,- m2. de la  finca núm. 31 de l'Av. Anselm Clavé, 
qualificats com  a Parcs i Jardins urbans de caràcter local. 
 
         Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 



i Serveis en sentit favorable. 
 
         Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentàries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
         Primer.- ACCEPTAR la cessió de 96,- m2. de la finca núm.  31   de 
l'Av. Anselm Clavé, inscrita,  en  el  Tom  i llibre  535 de Cornellà de Llobregat, 
full 114, finca  núm. 5039, Inscripció 3a. del Registre de la Propietat de 
l'Hospitalet  de Llobregat,  efectuada per la Sra.  Maria  Serra Rosell, en 
representació de la mercantil "SEROIN, S.L.". 
 
         Segon.-  AFECTAR els esmentats terrenys a  Parcs  i Jardins  
Urbans  de caràcter local de conformitat  amb  els fins previstos en el Pla 
General Metropolità aprovat  definitivament el 14 de juliol de 1976, amb la 
qualificació  de domini i ús públic. 
 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-  DONAR  trasllats d'aquests acords  al  Departament  de   
Patrimoni i Gestió Tributària  als  efectes oportuns". 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 11.-  Acceptació de la cessió de 459.80 m2.  de  la finca  
ubicada a la  Carretera  d'Esplugues-Lasarte-Murillo efectuada pel senyor 
Melchor Herruz Gómez en  representació de la mercantil "Nargam, S.A.". 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 



 
 
         "Vist l'oferiment efectuat pel Sr. Melchor   Herruz Gómez  en  
representació de la Mercantil NARGAM,  S.A.,  en data  25 d'abril de 1994 
(R.G.E. núm. 6117 ), de cessió  de 459,80  m2. de la finca ubicada a la 
Carretera  d'Esplugues xamfrà  carrer Lasarte, xamfrà carrer Murillo,  
qualificats com a Xarxa Viària Bàsica. 
 
         Atès l'informe tècnic emès pel Cap de l'Area  d'Urbanisme i Serveis i 
vist l'informe jurídic, el qual posa de manifest  que dins la certificació registral 
que  afecta  a aquesta  finca i que consta dins l'informe del qual  aquest és 
complement, es diu que la mateixa és "afecta por el IGTP y AJD, durante DOS 
AÑOS, por el acto o inscripción adjunta. LIBERACION por la suma de 
600.000,- ptas., por Autoliquidación,  que  se archiva. Hospitalet, a 10 de  
diciembre  de 1993". 
 
 Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentaries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
         Primer.-  ACCEPTAR  la cessió de 459,80 m2.  de  la finca  ubicada  
a la Carretera  d'Esplugues  xamfrà  carrer Lasarte  xamfrà  carrer  Murillo, 
inscrita,  en  el  Tom  i llibre  541 de Cornellà de Llobregat, full 208, finca  
núm. 38724  Inscripció  1a.  del Registre de  la  Propietat  de l'Hospitalet  de  
Llobregat,  efectuada  pel  Sr.  MELCHOR HERRUZ GOMEZ en representació 
de la Mercantil NARGAM, S.A. 
 
 Segon.-   Condicionar  la  present  acceptació   a l'acreditament,  
previ a la signatura de l'acta  d'ocupació del  pagament  total  de  l'impost  
esmentat  en  la   part expositiva  dels  presents acords o  l'alliberament  de  la 
càrrega establerta al Registre de la Propietat. 
 
         Tercer.-  AFECTAR  els esmentats terrenys  a  xarxa viària  bàsica 
de conformitat amb els fins previstos en  el Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14  de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Quart.-    FORMALITZAR    l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 



 Cinquè.- DONAR trasllats d'aquests acords al Departament de  
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes  oportuns". 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 12.-  Acceptació  de la cessió de 26.15 m2.  de  la finca  ubicada  
al carrer Verge de Montserrat,  número  42, efectuada per la senyora 
Juana Arcas. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
         "Vist  l'oferiment efectuat per  les  Sres.  ISABEL FERRIS  
SANCHEZ, ISABEL ARCAS FERRIS I JUANA ARCAS  FERRIS, en  data 14 de 
juny de 1994, de cessió de 26,15  m2. de  la finca  núm. 42 del carrer Verge de 
Montserrat,  qualificats com  a àrea complementària de protecció de cruïlles  
de  la xarxa viària. 
 
         Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis en sentit favorable. 
 
         Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentaries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
         Primer.-  ACCEPTAR  la cessió de 26,15  m2.  de  la finca  núm.42  
del carrer Verge de  Montserrat,  inscrites,  en el Tom i llibre 601 de Cornellà 
de Llobregat, full 217 , finca  núm.  2494,  Inscripció 5ena. del  Registre   de  
la Propietat de l'Hospitalet de Llobregat,  efectuada per  les Sres.  ISABEL 
FERRIS SANCHEZ, ISABEL ARCAS FERRIS  I  JUANA ARCAS FERRIS. 
 



         Segon.-  AFECTAR  els  esmentats  terrenys  a  àrea 
complementària de protecció de cruïlles de la xarxa viària, de  conformitat  
amb els fins previstos en el  Pla  General Metropolità aprovat definitivament el 
14 de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-  DONAR  trasllats d'aquests acords  al  Departament  de   
Patrimoni i Gestió Tributària  als  efectes oportuns". 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 13.-   Constituir el Consell Comunitari de  Serveis Socials  a 
Cornellà de Llobregat, com a òrgan sectorial  de participació de caràcter 
permanent. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "La  Constitució  Espanyola de 1978,  ha  consagrat definitivament 
els Principis Fonamentals que han d'inspirar l'actuació  de tots els Poders 
Públics, en  particular  pel que  fa al dret de tots els ciutadans de participar en  
els assumptes públics, reconegut en el  seu article 23, i a les obligacions dels 
Poders Públics de promoure les  condicions per a què la llibertat i  igualtat  
dels individus i  grups en  que s'integrin, siguin reals i efectius,  removent  per 
això tots aquells obstacles que impideixin o dificultin  la seva  plenitud  i 
facilitant la participació  de  tots  els ciutadans  en la vida política, econòmica, 
cultural  i  social. 
 
 Aquests   Principis consagrats   constitucionalment han  sigut    
reconeguts posteriorment  per  la  legislació reguladora  del Règim Local, per 
una banda en els  articles 24 i 69 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora 
de  les Bases  del Règim Local, en relació amb  l'àmbit estatal,  i per altra, en 



els articles 59 i 60 de la Llei 8/1987 de  15 d'abril,  Municipal  i  de Règim  
Local  de  Catalunya,  en relació amb l'àmbit autonòmic, que, per a facilitar 
aquesta participació   ciutadana  en  la  gestió   dels   assumptes municipals, 
instrumenten dos mecanismes fonamentals, bé  la creació d'òrgans territorials 
de gestió desconcentrada  per a  facilitar  la participació ciutadana en tots  els  
temes d'actuació   municipals,   bé  la   creació   d'òrgans   de participació 
sectorial per a  facilitar la participació  en un àmbit concret d'aquesta. 
 
 Per  això,  aquest Ajuntament, fent  ús  d'aquestes facultats, i 
davant la importancia creixent  en la vida  de la   ciutat  del  sector  de  la  
població   afectada   per necessitats  que requereixen una assistència  social,  
tant per les repercusions de la crisi econòmica en aquests,  com per 
l'especificitat de les  seves necessitats, considera de fonamental    importància   
la   creació  d'un   canal   de participació   d'aquest   sector  en   aquelles   
qüestions municipals  referides als  serveis socials en  la   ciutat, mitjançant  
la creació d'un Consell Comunitari de  caràcter consultiu, que enriquirà 
l'activitat municipal en la mesura  
en què l'Ajuntament accedirà a una via de diàlec  permanent amb les persones 
i Institucions que més a fons coneixen  la realitat específica de la població d'alt 
risc des d'el punt de vista dels serveis socials. 
 
 Atès   que  en  conformitat  amb  el  que   disposa l'article  139.2  
del  Reial  Decret  2568/86,  de  28   de novembre,  pel  que s'aprova el  
Reglament  d'Organització, Funcionament  i  Règim  Jurídic  de  les  Entitats  
Locals, correspon  al  Ple  de l'Ajuntament  l'establiment  de  les normes de 
funcionament d'aquest Consell sectorial. 
 
 Per  tot  això  aquesta  Alcaldia  proposa  al  Ple l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-   Constituïr  el  Consell  Comunitari   de Serveis  Socials  a   
Cornellà de Llobregat,  com  a  òrgan sectorial  de participació de carácter 
permanent, amb  competències  de caire informatiu però no resolutiu, i  com  
a instrument de  participació ciutadana en aquelles qüestions referides  a la 
problemàtica social de la  població  necessitada d'assistència social de la 
Ciutat. 
 
 Segon.-  Aprovar inicialment el  Reglament  Orgànic del  Consell 
Comunitari de Serveis Socials de  Cornellà  de Llobregat. 
 
 Tercer.-  Sotmetre  el present acord  a  informació pública  i 
audiència dels interessats per un període de  30 dies  a efectes de 
reclamacions i suggeriments,  mitjançant la inserció del corresponent Edicte 



en el Butlletí  Oficial de  la Província, en conformitat amb el que  disposa  
l'article  162.2 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal  i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
 Quart.- Entendre aprovat definitivament el  present Reglament  de  
forma automàtica i sense necessitat  de  nou acord,  si  durant  el període 
d'exposició  pública  a  que anteriorment  s'ha  fet referència no es produeix  
cap  reclamació  o  suggeriment,  en el cas del  qual  entrarà  en vigor, en 
conformitat amb el que disposa l'article 70 de la Llei  Reguladora de les Bases 
del Règim Local,  una  vegada transcorreguts 15 dies a comptar de la 
publicació del  text íntegre del Reglament en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta per la 
Regidora-Delegada de Sanitat  i  Serveis Socials,  senyora Judith Ibáñez Vives, 
en la qual  posa  de manifest que a la primera reunió informal del Consell ja 
ha sortit  una proposta d'establiment d'un  pis  d'acolliment, pren la paraula 
la Regidora del Grup Municipal d'Iniciativa per  Catalunya, senyora Adelina 
Cobos Caballero,  per  expressar l'alegria del seu Grup per aquesta iniciativa,  
que creu molt profitosa. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que a través d'aquest Consell 
en un futur es podria arribar a  què hi hagi personal del servei social 
substitutori,  la qual  cosa  seria molt interessant, però veu  que  no  està 
tingut  en  compte,  contestant  sobre  això  la  Regidora-Delegada  de  Sanitat  
i Serveis  Socials,  senyora  Judith Ibáñez  Vives,  que es tracta solament d'un  
instrument  de participació ciutadana. 
 
 
 Acte  seguit pren la paraula la Portaveu  del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyora Iolanda Piedra  i  Mañes,  per assenyalar  que considera que és 
una bona iniciativa  sumar els  esforços  de  tots els qui a la  ciutat  treballen  
en aquest camp. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera, per 
assenyalar que espera que sigui profitosa  la suma de tots aquests esforços. 
  
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 



 14.-  Constituir el Consell de la dona de  Cornellà de  Llobregat,  
com a òrgan sectorial  de  participació  de caràcter permanent. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "La  Constitució  Espanyola de 1978,  ha  consagrat definitivament 
els Principis Fonamentals que han d'inspirar l'actuació  de tots els Poders 
Públics, en  particular  pel que  fa al dret de tots els ciutadans de participar en  
els assumptes públics, reconegut en el  seu article 23, i a les obligacions dels 
Poders Públics de promoure les  condicions per a què la llibertat i  igualtat  
dels individus i  grups en  que s'integrin, siguin reals i efectius,  removent  per 
això tots aquells obstacles que impideixin o dificultin  la seva  plenitud  i 
facilitant la participació  de  tots  els ciutadans  en  la  vida  política,  
econòmica,  cultural  i social. 
 
 Aquests   Principis consagrats   constitucionalment han  sigut    
reconeguts posteriorment  per  la  legislació reguladora  del Règim Local, per 
una banda en els  articles 24 i 69 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora 
de  les Bases  del Règim Local, en relació amb  l'àmbit estatal,  i per altra, en 
els articles 59 i 60 de la Llei 8/1987 de  15 d'abril,  Municipal  i  de Règim  
Local  de  Catalunya,  en relació amb l'àmbit autonòmic, que, per a facilitar 
aquesta participació   ciutadana  en  la  gestió   dels   assumptes municipals, 
instrumenten dos mecanismes fonamentals, bé  la creació d'òrgans territorials 
de gestió desconcentrada  per a  facilitar  la participació ciutadana en tots  els  
temes d'actuació   municipals,   bé  la   creació   d'òrgans   de participació 
sectorial per a  facilitar la participació  en un àmbit concret d'aquesta. 
 
 Per  això,  aquest Ajuntament, fent  ús  d'aquestes facultats,  i 
davant la importància creixent del sector  de la  dona i la seva especial 
problemàtica en la vida  de  la Ciutat,  tant pel seu pes demogràfic, com  per  
l'especificitat  de les  seves necessitats, considera  de  fonamental  importància 
la  creació d'un canal de participació d'aquest sector en aquelles qüestions 
municipals referides a l'especial  problemàtica  social  de  la  dona   en  la   
ciutat, mitjançant la creació d'un Consell  de caràcter  consultiu, que  
enriquirà  l'activitat municipal en la mesura  en  què l'Ajuntament accedirà a 
una via de diàlec permanent amb les persones i Institucions que més a fons 
coneixen la realitat específica de la dona. 
 
 Atès   que  en  conformitat  amb  el  que   disposa l'article  139.2  
del  Reial  Decret  2568/86,  de  28   de novembre,  pel  que s'aprova el  
Reglament  d'Organització, Funcionament  i  Règim  Jurídic  de  les  Entitats  
Locals, correspon  al  Ple  de l'Ajuntament  l'establiment  de  les normes de 
funcionament d'aquest Consell sectorial. 
 



 Per  tot  això  aquesta  Alcaldia  proposa  al  Ple l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Constituir  el  Consell  de  la  dona  de  Cornellà  de 
Llobregat, com a òrgan sectorial  de  participació  de  carácter permanent, amb  
competències  de  caire informatiu  però  no resolutiu, com a instrument  de   
participació  ciutadana en aquelles qüestions referides  a  la problemàtica 
social de la dona de la Ciutat. 
 
 Segon.-  Aprovar inicialment el  Reglament  Orgànic del Consell de 
la dona de Cornellà de Llobregat. 
 
 Tercer.-  Sotmetre  el present acord  a  informació pública  i 
audiència dels interessats per un període de  30 dies  a efectes de 
reclamacions i suggeriments,  mitjançant la inserció del corresponent Edicte 
en el Butlletí  Oficial de  la  Província,  en  conformitat  amb  el  que   disposa 
l'article 162.2 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril,  -Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
 Quart.- Entendre aprovat definitivament el  present Reglament  de  
forma automàtica i sense necessitat  de  nou acord,  si  durant  el període 
d'exposició  pública  a  que anteriorment s'ha fet referència no es produeix cap  
reclamació  o suggeriment, en el cas del qual entrarà en  vigor, en  conformitat 
amb el que disposa l'article 70 de la  Llei Reguladora de les Bases del Règim 
Local, una vegada  transcorreguts  15  dies  a comptar de la  publicació  del  
text íntegre  del  Reglament  en  el  Butlletí  Oficial  de   la Província". 
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la  paraula la Portaveu del Grup 
Municipal de CiU,  senyora Iolanda  Piedra i Mañes, per a manifestar  la  
consideració del  seu grup de què s'ha de felicitar-se per aquesta  iniciativa  de  
constituir el Consell de la Dona,  que  ja  ha realitzat  una  primera  reunió 
informal, en  la  qual  han participat  moltes dones que treballen en aquest 
tema a  la ciutat, i s'han dut a terme les primeres reflexions. 
 
 Seguidament  pren la paraula la Regidora  del  Grup Municipal 
d'Iniciativa per Catalunya, senyora Adelina Cobos Caballero, per assenyalar 
que com que el moviment es demostra  caminant,  evidentment es caminarà, 
perquè  totes  les dones  que van participar a la primera reunió així  ho  van 
voler. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal del 



PP, senyor Amador Rosas Outes, qui després de manifestar  la  seva  
conformitat amb  la  proposta  perquè considera  que és interessant, assenyala 
la seva  esperança que algun dia hagi també un Consell de l'home. 
 
 
 Tot  seguit, a proposta de la Regidora-Delegada  de Sanitat i Serveis 
Socials, senyora Judith Ibàñez Vives,  el senyor  Alcalde dóna la paraula a una 
representant  de  les dones  de la Ciutat, la senyora Concepción Zatón Pérez,  
la qual procedeix a llegir un comunicat en relació amb  aquest tema. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 15.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  del  
PP,  senyor  Amador  Rosas  Outes,  per   a realitzar els precs i preguntes 
següents: 
 
 1.-  Que  se'l  faciliti una relació  de  tots  els titulars de les parades 
del mercat ambulant, amb el  número de parada. 
 
 2.-  Que  s'instal.li  una rampa  en  el  Casal  de Jubilats de 
l'Almeda. 
 
 3.- Preguntar com es troba el tema del cobrament de subvencions 
que es reben per aquest Ajuntament,  procedents d'altres Administracions 
com la Generalitat, el FEDER o  la Junta  d'Andalusia,  ja que, a  diferència  
d'altres  Ajuntaments,  té coneixement que encara estan pendents  de  
cobrament, per la qual cosa sol.licita informació sobre  quin és el problema. 
 
 4.- Preguntar on van a parar els diners  procedents de  les  
suspensions de sou i feina  disciplinàries  de  la Guàrdia Urbana.   
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla  
Aguilera,  per dir, pel que fa  referència  a  la relació de titulars de les parades 
del mercat ambulant, que no hi ha cap problema i que se li facilitarà. 
 
 Així   mateix  i  pel  que  fa  referència   a   la problemàtica  del  
cobrament  de  subvencions,  el   senyor Alcalde  assenyala  que és un 



problema que tenen  tots  els Ajuntaments, en la mesura en què sempre es 
cobra tard.  Pel que  fa a la subvenció de la Junta d'Andalusia,  el  senyor 
Alcalde manifesta desconèixer-ne els motius, ja que es  pot deure  a què 
aquesta Administració paga tard o també a  què l'Ajuntament  no  hagi 
justificat degudament  la  subvenció concedida. En qualsevol cas estem davant 
un problema que es dóna  en  totes les Administracions i és  bastant  general. 
Precisament  en aquest Ple es va acordar  avalar  l'Empresa TECSALSA,   
perquè  els  seus  ingressos   són   bàsicament procedents  de subvencions de 
la Generalitat que rep  tard, la qual cosa obliga a subscriure operacions de 
tresoreria.  
 
 No obstant això, el senyor Alcalde assenyala que no es  tracta, 
precisament, d'un Ajuntament que tingui  gaires subvencions pendents de 
cobrament, tenint en compte el  seu volum  de  recursos.  Pel que fa referència  
al  FEDER,  la tardança en el cobrament és un problema de la normativa que 
ho  regula,  que  estableix que fins que  no  es  justifica l'execució  global del 
programa que afecta  diversos  Ajuntaments,  i no sols a Cornellà, no es 
perceben les  subvencions. 
 
 Finalment  el  senyor Alcalde, en  contestació  als precs i preguntes 
realitzades pel senyor Rosas, en particular  pel  que  fa referència a la  
destinació  dels  diners procedents de la suspensió de sou i feina, manifesta 
que no es  destina  a  res en concret, sinó  que  constitueix  un estalvi. 
 
 Seguidament  pren la paraula la Portaveu  del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyora Iolanda Piedra  i  Mañes,  per manifestar  que  sembla ser que la 
Penya  Barcelonista  del barri  Centre  té problemes per poder entrenar i  jugar  
en l'equipament,  perquè  no hi ha  disponibilitat  d'horaris, motiu  pel  qual  
sol.licita que s'estudiï el  tema  i  que s'intentin  coordinar els horaris, per tal 
que no es  produeixi aquest problema. 
 
 A  continuació  pren de nou la  paraula  el  senyor Alcalde,  José  
Montilla  Aguilera,  per  assenyalar   que s'estudiarà el tema, i manifestar que 
el problema és que hi ha més clubs que instal.lacions esportives , motiu pel 
qual la  política  d'aquest  Ajuntament sempre ha  estat  la  de fomentar la 
seva fusió. En qualsevol cas,  en la distribució  dels usos, també es té en 
compte el nivell de  professionalitat de cada club. 
 
 Seguidament  pren  la  paraula  el  Regidor-Delegat d'Esports  
senyor Juan Antonio García Díaz, per  manifestar que  s'estudiarà el tema, tot 
i que recorda que  es  tracta d'una petició per a futbol sala i en aquest lloc no  
disposen  de pistes d'aquest tipus, per la qual cosa s'haurà  de mirar a 
l'Almeda o a Fontsanta, ja que a l'entorn del barri no existeixen possibilitats. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  d'IC,  



senyor Frederic Prieto i Caballé,  per  a realitzar les preguntes següents: 
 
 1.- Sol.licitar informació sobre la notícia que  ha aparegut  a la 
premsa, segons la qual la Guàrdia Urbana  ha denunciat  que s'havia intentat 
impedir-los l'exercici  del dret de vot en les darreres eleccions al Parlament 
Europeu. 
 
 2.-  En relació amb la notícia que  s'estava  celebrant un congrés 
d'UGT a l'Auditori Municipal, preguntar si s'ha  establert un preu públic per 
aquest concepte i si  es cobrarà,  i  si  l'Ajuntament ha  donat  les  carpetes  
als congressistes en les quals figura l'anagrama municipal. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per  manifestar, en  relació  a la primera pregunta, que  
efectivament  s'ha posat  una  denúncia en contra d'ell, el text  de  la  qual 
desconeix,  i que sap que posteriorment ha estat  retirada. Es  tracta  d'una  
denúncia que segons  l'han  informat  és penal,  en relació amb uns fets dels 
quals informa  a  tots els  presents,  consistents  bàsicament  en  què   
diversos guàrdies municipals, el divendres anterior a les eleccions, cap  a l'una 
de la tarda, van sol.licitar poder  gaudir  de les  quatre  hores que la legislació 
estableix per  a  l'exercici del dret de vot. D'aquest tema, assenyala el senyor 
Balmón,  es  va donar compte tant a la Junta  Electoral  de Zona  com   al  
Govern Civil de Barcelona,  ja  que  aquest personal  percep  indemnitzacions  
per  participar  en  la jornada  electoral  d'aquesta  última  Administració;   el 
problema, continua manifestant el senyor Balmón, és que  la policia  volia  
negociar  més diners que els  que  dóna  el Govern Civil per portar la vigilància 
dels col.legis  electorals, la qual cosa no era lògica tenint en compte que  la 
gratificació  que reben és superior al cost de  pagar  les quatre  hores a les 
quals teòricament consideren que  tenen dret,  i  a més a més seria un greuge  
comparatiu  amb  els altres  funcionaris de l'Ajuntament que també participen  
a la jornada electoral.  
 
 Al  seu entendre, assenyala el senyor  Balmón,  els denunciants 
s'han equivocat de via, perquè si el que pretenien  aconseguir  era això, 
haurien hagut d'anar a  la  via contenciosa, però és clar, potser no els anava 
bé. 
 
 A  continuació pren la paraula el  senyor  Alcalde, José   Montilla  
Aguilera,  per  manifestar,  pel  que   fa referència  a  la  segona pregunta  
plantejada  pel  senyor Prieto, que se li contestarà per escrit. 
 
 Tot  seguit  pren la paraula el  Regidor  del  Grup Municipal  de  
CiU, senyor Antoni Recort i  García,  per  a realitzar els precs i preguntes 
següents: 



 
 1.-  Denunciar l'acumulació de contenidors  ubicats davant  de 
Correus, un total de sis d'escombraries,  un  de vidres i un altre de paper, per 
la qual cosa demana que  es reconsideri  l'emplaçament,  ja que a part  d'una  
molèstia pels  veïns embruta l'entorn.  
 
 En  relació  amb aquest tema, pren  la  paraula  el President-
Delegat  de  la Comissió  Informativa  de  l'Area d'Urbanisme,  Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor  Antonio Martínez  Flor,  per assenyalar que 
potser el  més  pràctic seria que el senyor Recort parlés amb l'enginyer 
municipal, per  a  trobar una solució, ja que no  l'han  pogut  trobar mentres 
estan fent les obres de la Rambla. 
 
 2.- Fa dos o tres dies, passant per la Rambla en un tram   molt  
curt,  va  sentir  que   alguns   comerciants manifestaven  els seus dubtes i 
temors de què les obres  de la  Rambla  no estiguessin acabades al  mes  de  
setembre. 
 
 En  relació  amb  aquest tema pren  la  paraula  el President-
Delegat  de  la Comissió Informativa  de  l'Area d'Urbanisme,  Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor  Antonio Martínez  Flor,  per informar que la 
setmana passada es  va fer  una reunió amb els comerciants i se'ls va explicar,  
i facilitar un calendari de les obres, assenyalant que si  no es  produeixen  
situacions  climatològiques  adverses,  les obres s'acabaran en el termini 
previst. 
 
 3.- Sol.licitar que quan es facin fotocòpies de les actes, es facin per 
les dues cares per estalviar paper.          
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una  hores  i  trenta  minuts,  
signant  la  present   acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària  
General, que ho certifico. 


